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P é t e r v á s á r a  V á r o s  
Önkormányzata a 2011. évi 
CXCIX. törvény 232. § (3) 
b e k e z d é s é b e n  k a p o t t  
felhatalmazás alapján, a 
30/2012. (III.7.) Korm. 
r e n d e l e t  1 3 .  § - á r a  
figyelemmel, valamint a 
Társult Képviselő-testület 
döntésére tekintettel a 

következőket rendeli el:
A Társult Képviselő-testület 
a  Pétervására i  Közös  
Önkormányzati Hivatalban 
2016. augusztus 1-től 2016. 
augusztus 14-ig nyári 
igazgatási szünetet rendel 
e l .  A hivatal  a  fent i  
i d ő s z a k b a n  ü g y e l e t i  
szolgálatot lát el. 

A Pétervásárai 
Közös Önkormányzati Hivatal 

2016. évi nyári igazgatási szünetéről

Pétervására Város Önkor-
mányzata, 2016. május 29-
én (vasárnap) ismét meg-
rendezte a már hagyo-
mányosnak számító Gyer-
meknapját, a Bocsi Attila 
Sporttelepen.

A megnyitóbeszédet, a 
pétervásárai óvodások és a 
helyi általános iskolás 
gyermekek táncműsora 
követte, melyet a füves 
területen családi váltó- és 
sportversenyek tettek még 
színesebbé. 

A 9.00 órakor kezdődő 
megnyitó beszédében, Eged 
István polgármester  a  
Gyermeknap fontosságát 
emelte ki.

A délutáni programok az egri 
Vitézlő Oskola produk-
ciójával folytatódtak, melyet 
a Shotokan Karate be-
mutatója követett.

A Pódium Tánc- és Balett-
iskola-, valamint a Budapest 
Táncművészet i  S túdió  
bemutatójában egy-egy 
helyi és környékbeli szárma-
zású fiatal hölgy lépett a 
színpadra, így Tóth Rebekát 
és Halmosi Dzsenifert is 
láthatta a hazai közönség. 
Nagy Krisztina, a Tamási 
Áron Általános Iskola volt 
diákja fantasztikus hangjá-
val, ismét elvarázsolta a 
közönséget.

A koncert végén fotózásra, 
autogram osztásra került sor.
A gyermeknapi programok, 
a sport- és váltóversenyek 
e redményhi rde téséve l ,  
illetve a tombolasorsolással 
zárultak.

Öröm volt látni a sok-sok 
mosolygós gyermekarcot.

A délután sztárfellépője az 
Animal Cannibals volt, 
akiknek érkezésekor már 
igen sokan összegyűltek a 
szabadtéri színpad előtt. A 
rapperek régebbi és mostani 
ismert számait a közönség 
minden tagja ismerte, velük 
együtt énekelte. 

A gyermeknap főszer-
vezője és főtámogatója: 
Pétervására Város Önkor-
mányzata.

A gyerekek kipróbálhatták a 
póni lovaglást, az óriás 
csúszdát, az eurobuggea-t, 
az ugrálóvárat, az óriás 
buborékfújást és a festék-
korongozást, illetve beül-
hettek a tűzoltó autókba. 

- OTP Bank 
- Pétervásárai Napköziotthonos Óvoda 
- Pétervásárai Tamási Áron Általános Iskola
- Eger és Környéke Takarékszövetkezet
- Váraszó Község Roma Nemzetiségi Önkormányzata
- Pétervására Roma Nemzetiségi Önkormányzata
- Gironde Kft.
- Kisfüzes Község Önkormányzata
- Juhász Attila egyéni vállalkozó
- Klebelsberg Intézményfenntartó Központ, 
   Pétervásárai Tankerülete
- Aranykapu Kistérségi Humán Szolgáltató Központ
- Szántó Vezekényi István 
   Művelődés Háza és Könyvtár, Pétervására
- Pevik Kft.
- Beretka Pékség, Bikádi János 
- Janovicz Pékség
- Mátrametál Kft.
- Csépe és Társa
- Egertej Kft.
- Fanny Csemege
- Gelb Ágnes
- Gyetvai Zoltán, Gyetvai- Pack Kft.
- Kása Zoltán, Pet- Form Kft.
- Vincze Sándor vállalkozó
- Color Vegyiáru
- Globál Műszaki Áruház
- Ördög bútorbolt
- Varga József vállalkozó
- Papír-írószer bolt, Pétervására 
- Szegedi József gyógyszerész
- Reál élelmiszer bolt
- Szántó László, Axis Bt.
- FM ASzK Pétervásárai Mezőgazdasági 
   Szakképző Iskolája és Kollégiuma
- Kovácsné Szántó Szilvia fodrász
- Pál Elemérné vállalkozó
- MKB Bank
- Pétervásárai Katasztrófavédelmi Őrs
- Pétervására Város Képviselő-testülete 

Támogatóink:

Ezúton köszönjük a támogatók, 
szervezők munkáját!



minden hétköznap 8.00-
16.00 óráig

2. turnus: 2016. augusz-tus 
1. - augusztus 5. között, 

- személyesen a könyv-
tárban munkanapokon 
10:00-17:00 óra között 
/Pétervására, Kossuth Lajos 
út 39./, 

A tábor díját legkésőbb a 
turnusokat megelőző hetek, 

szerdai napjáig kérjük 
befizetni!

A nyári napközis tábor 
ideje:

Jelentkezni és érdeklődni 
lehet:

- a +36 36/368-040-es 
telefonszámon a fent leírt 
időpontban,

Szeretet te l  várjuk a  
jelentkezőket!

1. turnus: 2016. július 18. - 
július 22. között, minden 
hétköznap 8.00-16.00 óráig

- vagy Facebook olda-
lunkon.

Részvételi díj: 7.000,- 
Ft/hét, mely a napi egyszeri 
étkezést (ebédet), illetve a 
foglalkozások költségeit 
fedezi.

NYÁRI NAPKÖZIS TÁBOR 
a pétervásárai Szántó Vezekényi István 

Művelődés Háza és Könyvtárban!

A tanyán már várt ben-
nünket Kovács Péter és fia, 
Bence. Ámulattal néztük a 
tóban úszkáló halakat, amit 
megetethettek a gyermekek 
száraz kenyér darabkákkal. 

A halastó után a teheneket 
néztük meg, mert mentek a 
legelészés után inni. Láttuk 
az 1 tonnás bikát és a 
bocikat. A lovaknál töltöttük 
el a legtöbb időt. Csodálatos 
szürke és fehér lovakat 
simogathattunk meg a 
gyermekekkel együtt. Jó 
érzés volt belenézni egy 
ilyen okos állat szemébe. 

A nap fénypontja volt, hogy 
a  lovashintó elé kantározták 

a nemes állatokat, majd két 
fordulóval minden gyermek 
felült a kocsira. Mi felnőttek 
is kocsikázhattunk. 

2016. június 15-én Kovács 
Péter szülő és Kovács 
Bence, Manó csoportos 
gyermek meghívására 
elmentünk a Janovicz- 
tanyára, menetrendszerinti 
járattal. Fél 9-kor indultunk 
és ebédre értünk vissza az 
óvodába. 

A legjobban az istálló 
tetszett,  ahol a lovak már 
nagyon vártak bennünket. A szép napot a zivatar se 

zavarta meg, minden percét 
élveztük. 

A Manó csoport gyermekei 
és a hozzá tartozó felnőttek 
vezetésével készültünk erre 
a napra.

A gyaloglás után leültek 
falatozni a gyerekek, majd 
elmentünk a baromfi-
udvarhoz, ahol láttunk 
aranyfácánt, pávát, gyöngy-
tyúkot, kacsát, libát, kakast. 
A malacoknál, a gyerekek 
már fintorogtak a szag miatt, 

de azért a kiváncsiságuk 
erősebb volt. 

 Dobi Istvánné, intézményvezető

Fontos, hogy megismerjék a 
buszon utazó emberek 
egymás közti viselkedését, 
magatartását, kommuni-
kációját, a toleranciát, az 
udvariasságot. Pl: Ne zavar-
juk a buszsofőr munkáját 
kiabálással, hogyan kell ülni 
az ülésen, akkor szabad 
felállni, hogyha megáll a 
busz. 

A kirándulás célja volt, hogy 
a gyerekek megismerjék a 
közlekedés szabályait ,  
hogyan kell felszállni, 
jegyet vásárolni és az 
autóbuszon viselkedni. A 
gyermekek tapasztalták 
egy- egy megállóban, az 

utasok le- és felszállását, 
jelzését a sofőrnek. 

A Bóbita csoport Nagy 
Imréné óvodapedagógus 
vezetésével, Kovács Krisz-
tina apukájával, Kovács 
Szilárd buszsofőrrel, 13 
gyermekkel, már második 
alkalommal mentek el 
Parádra, menetrendszerinti 
autóbusszal. 

A buszról leszállva, már 
Pétervásárán, a kirándulás 
végén fagyiztak a gyerekek, 
a helyi Beretka Pékségnél.

Ha megszomjaztak,  a  
vendéglátó üdítővel kínálta 
őket. Az eső kicsit meg-
zavart bennünket, de a 
vendégházban mesét néz-
tünk, majd elfogyasztottuk a 
finom ebédet. Ebéd után 
sétálni indultunk, meg-
néztük a falu központját és a 
jégkrémes autóból a gyer-
mekek részére jégkrémet 
vettünk. Séta közben láttunk 
pávát, lovakat és birkákat is. 
A patakon átvezető kis 
hídon mentünk vissza a 
házhoz, ahol még egy kicsit 
játszottak a gyerekek. 

2016. június 15-én, a 
Napocska csoportos gyer-
mekekkel 9 óra 10 perckor 
indu l tunk  a   mene t -
rendszerinti járattal. 

A vendégházban Zétény és 
anyukája várt bennünket - 
már sült a szalonna, készült 
a  csepegtetős kenyér.  
Jóízűen megreggeliztünk és 
felkészítettük a pince-
pörköltet. Közben hintáz-
tak, libikókáztak, tolla-
soztak, fociztak a gyerekek. 

Köszönjük Bíró Andreának 
ezt a jól sikerült kirándulást.

Bíró Andrea Napocska 
csoportos szülő, farsangi 
felajánlásában meghívott 
bennünket, Istenmezejére a 
Szikla vendégházba. 

A buszról leszállva, a 
gyerekek megcsodálták Noé 
szőlőjét. 

Negyed 3-kor jött a busz 
Pétervásárára, kifáradva, de 
jókedvűen érkeztünk vissza. 

Bóbita csoport

Bódiné Pető Ilona, óvodapedagógus



3. oldalKÖZÉLET

A skót felföldön a ma már 
s p o r t á g g á  s z e l í d ü l t  
gyakorlatokkal tartották 
e d z é s b e n  m a g u k a t  a  
harcosok, a legügyeseb-
bekből  pedig a  nagy 
presztízzsel bíró klán 
vezetőjének testőrsége állt 
össze. A felföldi játékok a 

világ legrégebb folya-
matosan megrendezésre 
kerülő kulturális és sport 
eseménye. Skóciában óriási 
hagyományai vannak, ahol 
a skót és a kelta hagyomá-
nyokat ünneplik évről-évre. 
A j á t é k o k  r e n d k í v ü l  
népszerűek világszerte,

A  F e l f ö l d i  J á t é k o k  
(Highland Games) eredete 
több mint 1000 évre nyúlik 
vissza, mikor is az angol 
hódítók elfoglalták Skóciát 
és az ott élőknek megtil-
tották a fegyverhasználatot. 

Pétervásárán az alábbi 
versenyszámok meg-
rendezését tervezik a 
szervezők: 

Rövid ismertető a prog-
ramról: 

fe lvonul ta t ják  Skócia  
ö s s z e s  e m b l e m a t i k u s  
ismertetőjelét, mint például 
a skót szoknyát, dudákat, 
dobokat, táncokat, ételeket, 
italokat és természetesen a 
„heavy games”-t, az erős 
emberek viadalát. (A heavy 
gamest báró Pierre de 

Coubertain is tanulmá-
nyoz ta  a  modernkor i  
olimpiák újra szervezé-
sekor és szerepeltette az 
1889-es párizsi világ-
kiállításon...) Az eddigi 
legnagyobb versenyt 2009-
ben rendezték Gathering-
ben, ahol 50.000 néző vett 
részt, a díjakat pedig maga 
Erzsébet királynő adta át 
s z e m é l y e s e n .  A b r i t  
nemzetközösség területén 
alig van olyan hétvége az 
évben, ahol nem rendeznek 
versenyt a világ valamelyik 
táján.
 
A versenyeket 2 csoportra 
oszthatjuk:
- a Classic verseny, a 
teljesen eredeti verzió 
szerint zajlik. Öt alap-dobás 
sze repe l  benne :  sú ly  
magasba dobás, láncos 
súlydobás, póznadobás, 
kő/súlylökés és a skót 
kalapácsvetés;
- a Challenge verseny, az 
alapdobások kiegészülve 
klasszikusnak nevezhető 

természetes eszközigényű 
erősember versenyszá-
mokkal.

- súly magasba dobás – 20 
kg-os súly minél maga-
sabbra feldobása,
- láncos súlydobás – láncon 
lógó 10 kg súlyú vasgolyó 
eldobása minél távolabb,
- skót kalapácsvetés 
10 kg-os kalapács minél 
távolabbra eldobása,
- súlylökés – 7 kg-os 
súlygolyó vagy kő minél 
távolabbra ellökése hely-
ből,
-  póznadobás – a póznát a 
keskenyebbik végénél fog-
va úgy kell eldobni, hogy a 
felső része érjen először 
földet, majd átbukjon, és 
földet érés után a pózna 12 
óra irányában feküdjön.
M i n d e n  é r d e k l ő d ő t  
szeretettel vár: a Bauer 
Rudolf Dobó Club, a 
program szervezője!

Skót Felföldi Játékok II. Országos Bajnoksága és bemutató speciális dobószámokból
2016. július 23. (szombat) 15.00-17.00 óráig

Helyszín: Pétervására, Bocsi Attila Sporttelep

Pétervására Város Önkor-
m á n y z a t a  i d é n  i s m é t  
csatlakozott, a 2016. május 
25-i Kihívás napi rendez-
vényhez.
Ebből az alkalomból a Bocsi 
Attila Sporttelepen 10.00 
órai kezdettel az általános 
iskola diákjai számára 
sportversenyt szerveztünk, 
illetve a középiskolások és 
felnőttek a foci, tollaslabda, 

röplabda stb. sportágakból 
választhattak. A rendezvény 
ideje alatt kb. 320 főt sikerült 
megmozgatni. Az akció 
célja: az egészséges élet-
módra, közösségi játékokra 
való figyelem felkeltése 
vol t .A kezdeményezés  
sikerét látva, a város a 
jövőben is aktív résztvevője 
kíván lenni a programnak.

Kihívás napja Pétervásárán

Deák Bernadett

Szépkorú köszöntése

Bocsi Ádámné Juszti nénit 
otthonában köszöntötte a 
város első embere, aki 
először egy szép virág-
csokrot, majd Orbán Viktor 
miniszterelnök úr által aláírt 
emléklapot, illetve egy 

ajándékcsomagot vehetett 
át. A 90 éves Juszti néni régi 
emlékeiről  is  beszélt ,  
memóriáját sokan meg-
irigyelhetnék. Az emlékek 
felelevenítése mellett ,  
családja egy szép tortával 
köszönte meg az elmúlt 
éveket.

Pétervásárán, 2016. május 
27-én ismét egy szépkorú 
polgárt köszönthetett Eged 
István polgármester.

További jó egészségben 
eltöltött éveket kívánunk!

Deák Bernadett
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- A választókerületek átala-
kításával most már 56 település 
tar tozik az Ön képviselői 
területéhez. Nehéz lehet ennyi 
település kívánságát telje-
síteni, érdekeit szem előtt 
tartani. Hogyan tudja ezt 
összehangolni?

- Ennek a választási ciklusnak a 
legnagyobb feladata az, hogy a 
rendelkezésre álló európai unós és 
hazai fejlesztési forrásokhoz, a 
lehetőségekhez képest  minél  
nagyobb mértékben hozzáférjünk. 
Az elmúlt időszakban Pétervására 
önkormányzatával is úgy, mint a 
választókerület több településével 
közösen, azokat a pályázatokat 
készítettük elő, melyeken keresztül ez 
a cél elérhető. Több pályázat már 
beadásra is került, illetve beadásra 
kerül a közeljövőben, és az év 
második felében reményeink szerint 
a sikeres pályázatok szerződéseit is 
alá tudja írni Pétervására. Ez a 
pályázatokhoz kötődő munka, 
folyamatos lesz az egész ciklusban.

- A háttér-információ igaz, úgy 
érzem ezen a nyáron valóban 
szükségem lesz egy rövid pihenőre, 
de a tervezésre még nem volt időm. 

-  Végezetül egy személyes 
kérdés: háttér-információink 
szerint Ön már évek óta nem 
volt nyári szabadságon. Idén 
nyáron lesz lehetősége erre? Ha 
igen, milyen tervei vannak?

Pétervására oktatási és képzési súlyát 
is szeretnénk növelni. A leendő 
iskolaközpontok egyik központja a 
tervek szerint Pétervásárán lesz. Ezzel 
k a p c s o l a t o s a n  s z i n t é n  t ö b b  
egyeztetés történt már az elmúlt 
időszakban.

- Nagy eredménynek tartom, hogy a 
választókerületek polgármestere-
i n e k  tö b b s é g e  e g y  c s a p at t á  
formálódott az elmúlt időszakban. 
Rendszeresen tartok polgármesteri 
munkaértekezleteket, mindig másik 
településen. Ha az egyes települések 
a másikban nem riválist, hanem 
partnert látnak, ha ismerik a többi 
település helyzetét, eredményeit, 
problémáit, akkor sokkal könnyebb 
összehangolni a különböző érdeke-
ket. Persze olyan helyzet sosem lesz, 
hogy mindenki elégedett, de a 
széthúzás hosszútávon mindenkinek 
káros. 

- A választási ciklus közepén 
járunk. Milyen elképzelések 
valósultak  meg eddig,  a  
választó kerületekben? 

Az itt élőknek is nagy előrelépést 
jelent, az Ózdot Bátonyterenyével 
összekötő gyorsforgalmi út – hiszen 
Pétervásárát és térségünket érintve 
beköt minket, az ország vérkerin-
gésébe. Az út megépítéséről a 
kormány döntött és forrást is 
biztosított hozzá. Az önkormány-
zatokkal több körben pontosításra 
került az út nyomvonala, ami most 

már véglegesnek tekinthető. Ebben a 
ciklusban pedig megindulhat ez a 
nagyszabású, számunkra igen fontos 
beruházás. 

- Továbbra is közös célunk az, hogy 
Pétervására minél jobban megerő-
sítse a térségben központi szerepét.

Hor váth László országgyűlési  
képviselő urat városunk és térségünk 
fejlődési lehetőségeiről kérdeztük.

- Pétervására tekintetében, a 
járásközponttá válás sokat 
segített a város fellendülése 
érdekében. Milyen további 
fejlődési lehetőségeket lát 
Pétervásárát illetően?

Beszélgetés Horváth László 
országgyűlési képviselő úrral 

Beszélgetés Szabó Róberttel, 
a Heves Megyei Közgyűlés elnökével

- Úgy vélem, Heves megye jó 
pozícióban van, hiszen évről évre 
javulnak a gazdasági mutatóink, 
bővül a turizmus, s megfigyelhető az 
is, hogy a központi régió helyett egyre 
i n k á b b  v á l a s z t j á k  a  v i d é k i  
telephelyeket a cégek. Megyénkben 
évek óta komoly beruházások 
zajlanak, ennek megtartásához 
azonban szükség van megfelelő 
infrastruktúrára,  s  megfelelő  
vállalkozói környezet kialakítására is. 
Területfejlesztési munkánk során az a 
legfőbb célunk, hogy hátteret 
teremtsünk a gazdaságfejlesztéshez, 
t e l e p ü l é s e i n k  p e d i g  m i n é l  
élhetőbbek, vonzóbbak legyenek. 
Olyan programokat  k ívánunk 
megvalósítani, melyek egész Heves 
megyére hatással vannak, s amelyek 
elősegítik, hogy minél több működő 
tőke érkezzen a településekre. Fontos 
jövőbeli kihívásnak tartom a két 
számjegyű utak fejlesztését is, hiszen 
ez elősegítheti az észak-hevesi térség 
bekapcsolását a gazdasági vér-
keringésbe. 

- Tudjuk, hogy Brüsszelben, a 
Régiók Bizottságának munká-
jában is részt vesz. Mit jelenthet 
ez közvetlenül számunkra?
- Magyarországot tizenketten 
képviseljük a Régiók Bizottságában, 
amely fontos intézménnyé nőtte ki 
magát az elmúlt években, hiszen a 
helyi és a regionális önkormány-
zatokat érintő (pl. foglalkoztatás-
p o l i t i k a i ,  kö r n ye ze t vé d e l m i ,  
oktatáspolitikai, közegészségügyi) 
uniós szintű döntéshozatal előtt a 
Bizottság, a Tanács és a Parlament 
köteles  konzultálni  a  Régiók 
Bizottságával. Legfontosabb felada-
tomnak azt tekintem, hogy segítsem 
a magyar célok megvalósítását, a 
párbeszédek alkalmával pedig a 
magyar érdekek mellett álljak ki. 
Bízom benne, hogy munkámmal 
hozzájárulhatok ahhoz, hogy Heves 
megye, így Pétervására is harmo-
nikusan és fenntartható módon 
fejlődjön a jövőben, s hogy a helyi 
érdekek és értékek hangsúlyos 
szerephez jussanak uniós szinten. 
- Heves Megye sportéletében is 
aktív szerepet vállalt. Kérem, 
ny i l at koz zo n  e r r ő l  k i c s i t  
bővebben! Ön szerint a sikeres 
E B  s z e r e p l é s ,  p o z i t í v a n  
befolyásolhatja-e a Heves 
megyei labdarúgó életet?

- Az elmúlt időszakban több mint 2 
milliárd forintnyi fejlesztési összeg 
érkezett Pétervásárára, számtalan 
projekt valósult meg, bízom benne, 
hogy a településen élők örömére. A 
legfőbb célunk az, hogy a mögöttünk 

álló időszak lendülete kísérje a jelent 
és a jövőt is. A Heves Megyei 
Közgyűlés elnökeként, kollégáimmal 
együtt,  nap,  mint  nap azon 
munkálkodunk, hogy a Terület- és 
Településfejlesztési Operatív Program 
(TOP) pályázatait minél hatéko-
nyabban tudjuk hasznosítani a 
megyében. Eged István polgármester 
úrral folyamatosan egyeztetek, 
örömömre szolgál, hogy Pétervására 
önkormányzata tevékenyen kivette a 
részét a tervezésben, hiszen számos 
komoly  és  f igyelemre méltó  
projektötletet kaptunk tőlük. Biztos 
vagyok  abban,  hogy  a  k i í r t  
p á l y á z ato ko n  e re d m é n ye s e n  
szerepel az önkormányzat, s hogy a 
TOP megfelelő hátteret biztosít majd 
Pétervására további fejlődéséhez is.

-  2013. január 1-i  járás-
központtá válásával, Péter-
vására a fejlődés útjára lépett. 
Milyen további fejlődési lehe-
tőségekről beszélhetünk?

- A Heves Megyei Közgyűlés 
elnökeként hogyan látja a 
megye helyzetét, különös 
tekintettel Pétervására, illetve 
szűkebb környezete tekin-
tetében?
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- Végezetül egy személyes 
kérdés: milyen szabadidős 
programokat ter vez? Lesz 
lehetősége pihenni a nyáron?
- Igyekszem minél több időt a 
családommal, feleségemmel és 
gyermekeimmel tölteni a nyáron, de 
eddig még nem volt lehetőségünk 
nyaralni. Tervezzük a közös pihenést, 
de konkrét úti célunk egyelőre nincs.

elnökeként, valamint az Eger 
Eszterház y  SzSE t i szte letbel i  
elnökeként büszkeséggel tölt el, hogy 
megyénkben immár a második 
szezont kezdheti az élvonalban az 
Eger SBS Eszterházy felnőtt férfi 
kézilabdacsapat. Heves megyében, 
Egerben van igény a minőségi férfi 
kézilabdára, hiszen hazai mérkő-
zéseinket rendre telt ház kísérte. A 
történelmi sikernek számító első NB 
I- es  szezonunkban hata lmas  
kihívásokkal kellett szembenéznünk, 
de örök emlékekkel is gazdagodtunk. 
Biztos vagyok benne, hogy nem lesz 
ez másképp az előttünk álló 
szezonban sem. Ami pedig a focit 
illeti: úgy vélem, határon innen és túl, 
egy emberként szurkolt minden 
magyar a válogatottunknak. A csapat 
e l s ő  E u r ó p a - b a j n o k i  m e g -

mérettetésekor Brüsszelbe szólított a 
munkám. Este azonban – több 
ko l l é g á m m a l  e g y ü t t  –  vo l t  
s ze re n c s é m  m e g t e k i n t e n i  a  
mérkőzést. Felemelő, s megható volt 
látni, mekkora tartással, küzdő-
szellemmel bír a magyar válogatott. 
Azt gondolom, teljesítményük az 
egész ország labdarúgó életét 
pozitívan befolyásolja majd a 
jövőben. 

- Hogyan néz ki egy polgárőr 
napja? Milyen szolgálatokat 
látnak el?
- A napi szolgálat teljesítése 
során a belterületi utcákat, 
illetve külterületi részeket is 
ellenőrizzük a helyi ren-
dőrökkel együttműködve, 
egyeztetve.

Július 23-án a helyi II. 
Térünnep elnevezésű ren-
dezvény egész napos bizto-
sítására kértek fel bennünket, 
ahol a szervezőkkel, illetve a 
rendőrséggel együttműködve 
teljesítünk majd szolgálatot.

Továbbra is várjuk a lakos-
ság, illetve a vállalkozók 
felajánlásait, melyet fej-
lesztésekre (ruházati fel-
szerelés, irodaszer) szeretnénk 
fordítani.

Ezúton szeretném meg-
köszönni eddigi támogatóink 
támogatását.

Eddig eltelt szolgálataink 
során, sikeresen vettünk részt 
eltűnt személy felkutatásában, 
illetve közlekedésbiztonsági 
helyzetek megoldásában 
(forgalomirányítás, forgalom 
lassítás). 

- Az elmúlt bő fél év alatt 
létszámunk 26 fő polgárőrre és 
2 fő ifjú polgárőrre emel-
kedett. Jelenleg minden 
tagunk rendelkezik fehér és 
sötétkék pólóval, láthatósági 
mellénnyel, sapkával és 
igazolvánnyal.

- Megemelkedett létszámuk 
hatására ,  fe ladatuk i s  
növekedett?
- Igen, ez így igaz. Szinte 
minden nap van szolgálat-
teljesítés. 
Július 16-án és 17-én, a Mátrai 
A u t ó s  H e g y i v e r s e n y  
biztosítására 5-5 fő polgárőrt 
k é r t e k  t ő l ü n k ,  a k i k  a  

versenybírókkal biztosítják a 
verseny zavartalan lebo-
nyolítását.

Éves működési költségünk a 
helyi önkormányzat-, illetve a 
Heves Megyei Polgárőr 
Szövetség támogatásából áll. 
Előre láthatólag ez az összeg 
fedezni fogja működési 
költségeinket, de fejlesztésre 
már nem fog forrás maradni.

- Elnök úr, milyen változá-
sokról, eseményekről tudna 
beszámolni?

Utoljára tavaly decemberben 
adtunk hírt  a városban 
működő Polgárőr Egyesület 
munkájáról. Szántó Árpádot, 
az Egyesület elnökét az elmúlt 
időszakról kérdeztük.

Pétervására város 
Polgárőr Egyesületének hírei

- Családommal való pihe-
nésre mindig próbálok időt 
szakítani. Nagy kedvencünk 
a Balaton, ahol idén nyáron 
is el fogunk tölteni néhány 
napot. Ezen kívül, rövid 
hétvégi programokat ikta-
tunk be.

- Július 23-án (szombaton) 
11.00 órai kezdettel kerül 
megrendezésre II. Térünnep 
elnevezésű egész napos 
városi nagyrendezvényünk, 
melynek részletes prog-
ramját az újság hátoldalán 
találják. Fő koncepciónk, 
hogy a város minden tagja 
megtalálja a maga ízlésének 
megfelelő programot.

- Kívánom, hogy így legyen. 
Jó pihenést és kikapcso-
lódást kívánok a nyári 
időszakban!

Számos pályázatunk elbírá-
lás alatt áll, leghamarabb 
augusztus-szeptemberben 
várható döntés.

A Péterkei Hírek Olvasói 
már megszokhatták, hogy az 
újság ezen oldalán Eged 
Istvánnal Pétervására város 
polgármesterével az elmúlt 
időszak legfőbb esemé-
nyeiről, a lakosságot érintő 
intézkedésekről beszél-
gettünk. 
- Polgármester úr, milyen 
eredményekről tudna be-
számolni?

Jó hír, hogy július 1-jével 
egyes területrendezési  
tárgyú törvénymódosításra 
került sor, melynek értel-
mében a Bátonyterenye-
Fedémes-Ózd közötti R23-
as gyorsforgalmi út, Péter-
vásárát elkerülő szakasszal 
fogja érinteni.
-Milyen a város lakóit 
érintő változásokat emel-
ne ki?
- Nemrég, ismét a város-
központ virágosítására 
került sor. A növények 
kiválasztásában és elren-
dezésében Tóth Mónika 
segített, melyet ezúton is 
köszönünk Neki.
A város lakóit  érintő 
problémák esetében, sok 
bejelentés érkezett a kóbor 
kutyák kapcsán. A kutyák 
esetében ellenőrizzük, hogy 
chippeltetve vannak-e, ha 
nincsenek akkor elvitetjük 
őket. Kicsi javulási ten-
dencia volt megfigyelhető 
az elmúlt hónapokban, de ez 
csak ideiglenes, a problé-

mák újra és újra termelőd-
nek. Ezért mindenkit arra 
kérek, hogy az újság 7. olda-
lán található, erre vonatkozó 
felhívásunkat, figyelmesen 
olvassa el.
- A város kulturális életét 
tekintve, milyen progra-
mokkal várják az érdek-
lődőket? 

Ezen a napon testvér-
településünk delegációi is 
tiszteletüket teszik nálunk, 
velünk együtt ünnepelnek. 
Igen sok vendéget várunk, 
ezért arra kérem a lakos-
ságot, hogy a házak előtti 
portákat tegyék rendbe, így 
minél szebb, rendezettebb 
városkép tárul majd vendé-
geink elé. Mi, mint Önkor-
mányzat mindent megte-
szünk, de korlátozottak a 
lehetőségeink.
Augusztus 20-án 21.00 
órától, az előző évekhez 
hasonlóan a város Főterén 
ünnepi Tűzijátékra kerül sor. 
A rendezvényekre, minden 
érdeklődőt szeretettel vá-
runk.
- Végül, engedjen meg egy 
személyes kérdést. Polgár-
mester úr, idén nyáron lesz 
lehetősége pihenni? 

- Mint korábban már emlí-
tettem, sikeresen pályáztunk 
a Polgármesteri Hivatal 
épületének korszerűsítésére 
(nyílászáró csere, külső 
hőszigetelés, fűtés korszerű-
sítés), melyet idén nyáron 
meg is valósítunk. Nyertes 
pályázataink közül a Bázis-
konyha felújítása már el-
k e z d ő d ö t t ,  v é l h e t ő e n  
augusztus végéig be is 
fejeződik. 

Városunkról
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7. osztályos tanulóink a 
Határ ta lanul  program 
keretében a „Tanulmányi 
k i r á n d u l á s  h e t e d i k e -
seknek” és ezen belül a 
„Hunyadiak nyomában a 
Délvidéken” elnevezésű 
pályázatnak köszönhetően, 
Erdélyben és Délvidéken 
jártak 2016. június 1. - 
június 4. között, s ismer-
kedtek meg a Délvidéken 
élő magyarság kultúrájával, 
történelmével.

2 0 1 6 .  j ú n i u s  1 8 - á n  
(szombaton) délelőtt 9 
ó r a k o r  k e r ü l t  s o r  a  
ballagásra. 50 diákunk 

intett búcsút iskolánknak, 
közülük hárman vehették át 
Végh István igazgató úrtól 
az iskolánk által alapított 

Tamási Áron Díjat, így 
kimagasló tanulmányi 
eredményeikért: Cseszneg 
Gergőt, Sály Rebekát, 
illetve Szabó Zsombort 
díjaztuk. A tantestületünk 
által megválasztott Tamási 
Áron Díjas kollégánk 

pedig, ebben a tanévben 
Kecskés Attiláné Évike 
magyar-történelem szakos 
kolléganőnk lett, több éve 
folytatott kimagasló mun-
kájának elismeréseként. 
Ökrös Balázs 8. osztályos 
ballagó diákunk pedig, az 
MLSZ Bozsik program-
jának díját vehette át.

1998 óta ápolunk testvér-
kapcsolatot Gyulakutával, 
melynek köszönhetően az 
egyik évben az erdélyi 
gyerekek és kollégák 
jönnek el hozzánk látoga-
tóba, a másik évben pedig a 
mi  tanulóink,  i l le tve 

kollégáink mennek. Most 
2016. július 4. - július 8. 
között ők töltenek el nálunk 
egy hetet. Ebben az évben 
egy hatvani kirándulást 
szerveztünk nekik. Emel-
lett a hagyományoknak 
megfelelően, a 2 napos 
családi nap keretén belül a 
fogadó családok gondos-
kodnak a vendégek kultu-
rális „szórakoztatásáról” 
(mozi, színházlátogatás, 
koncert, strand, kirándu-
l á s o k ,  i s m e r k e d é s  a  
szűkebb és tágabb környe-
zetünkkel, hagyománya-
inkkal ,  hagyományos  
ételeinkkel).

                      

Év végi hírek a Pétervásárai Tamási Áron Általános Iskola életéből

Még van hely, gyere, hogy 
le ne maradj!

A „ M e z ő g é p É S Z e k ”  
elnevezésű országos mező-
gazdasági gépész verseny-
en iskolánk 10. b osztályos 
csapata II. helyezést ért el. 
Nyereményük az Ama-
z o n e n - W e r k e  K f t .  
felajánlásából, hogy ősszel 
egy gabonavetőgépet kap 
iskolánk egy hónapos 
használatra.

Nyáron is nyitva tartunk, 
állandó ügyelettel várjuk a 
még be nem iratkozott 
tanulókat! Szeptembertől 
m i n d h á r o m  s z a k m a  
(mezőgazdasági gépész, 
kertész és pék) tanulói 

ösztöndíjat kapnak, ezért is 
érdemes iskolánkat válasz-
tania a pályaválasztás előtt 
álló fiataloknak. A képzés 2 évfolyamból áll. 

Érettségi vizsgát csak a 4 
kötelező tantárgyból kell 
tenni, 5. tantárgyként 
elfogadják a szakmunkás 
bizonyítványt! A szakisko-
lások középiskolája meg-
teremti az érettségi, a 
továbbtanulás, a munkaerő-
piacon történő előnyösebb 
elhelyezkedés lehetőségét. 
A képzést 2016. szeptem-
ber 1-jétől tervezzük indí-
tani. Jelentkezni folya-
matosan lehet az iskola 
titkárságán. (A jelentkezés 
feltétele a szakmunkás 
bizonyítvány bemutatása.) 
További  információk:  
www.peterkeszaki.hu

Fotók: http://mezogepesz.hu/galeria

A szakiskolások közép-
iskolája a szakiskolát (vagy 
korábban szakmunkás-
képző intézetet) végzett 

tanulók számára biztosítja 
az érettségi vizsgára történő 
felkészítést. 

Ha nem sikerült elvégezned 
az általános iskolát, de a 6. 
osztályt befejezted és 
betöltötted a 15. életéved, 
csatlakozz a HÍD II. 
programban induló osztá-
lyunkhoz. Két év alatt 
megszerezheted az alap-
fokú iskolai végzettséget és 
kapsz egy szakmát is!

2 év alatt érettségi!

Pedagógus nap alkalmából 
a Földművelésügyi Minisz-
tériumban Gulyás Andrea 
közigazgatási államtitkár 
asszony Balázs Tibornak, 
az FM ASZK – Pétervásárai 
Mezőgazdasági Szakképző 
Iskolája és Kollégiuma 
szakoktatójának, lelki-

ismeretes oktató és nevelő 
munkájáért, a tehetség-
gondozás területén végzett 
tevékenységéért, a tanul-
mányi versenyeken részt-
vevő tanulók felkészítése 
terén elért eredményeiért 

M i n i s z t e r i  E l i s m e r ő  
Oklevelet adott át.

 Fazekas Sándor föld-
művelésügyi miniszter 2016. 
március 25-én, Gyümölcs-
oltó Boldogasszony ünnepén 
hirdette meg 2016-ra a 
Ker tészkedés  Évét .  A 
programsorozat célkitűzése 
az, hogy a magyar emberek 
minél több zöldséget és 
gyümölcsöt termeljenek és 
fogyasszanak, illetve, hogy 
minden talpalatnyi területet 
műveljünk meg, ezáltal 
ápo l juk  a  ke r tku l tú ra  

h a g y o m á n y a i t ,  é s  j ó  
minőségű, vegyszermentes 
magyar élelmiszert termel-
jünk  kö rnyeze tk ímé lő  
módon. Az FM gondozá-
sában működő szakiskolák 
azzal  vesznek részt  a 
programban, hogy vállalják 
egy földterület gondozását, 
művelését ,  konyhakert  
kialakítását, azaz meg-
mentenek egy kertet. A 
Ments meg egy kertet! prog-
ram részt vesz a „A legszebb  

konyhakertek” - Magyar-
ország legszebb konyha-
kertjei országos versenyben 
– FM kiemelt-programja –, 
ezze l  i s  t ámoga tva  a  
célkitűzéseit. Az FM ASzK 
Pétervásárai  Tagintéz-
ményének diákjai a program 
ke re t e in  be lü l  ké t ,  a  
kertgondozásban segítségre 
szoruló helyi lakos konyha-
kertjét művelik, zöldség-
növényeket ápolnak. A 
tanulók és a kerttulaj-

donosok közös munkál-
kodása segíti a generációk 
közötti híd építését, a 
közösségépítést. A fiatalok 
iskolán kívüli környezetben 
is megtapasztalják az együtt-
működést, az egymásra való 
odafigyelést; kommuni-
kációs készségük erősödhet, 
a felelősségérzetük növe-
kedhet.

A Szakin történt…

----------------------

----------------------

----------------------

A kertészkedés éve

----------------------
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Szabálytalan ebtartás ellenőrzése
Az elmúlt időszakban számos közérdekű bejelentést nyújtottak be az Önkormányzathoz, mert a közvetlen 

lakókörnyezetet nyugtalanító és a közterületen közlekedőket veszélyeztető módon tartanak kutyát. 

Az állatok védelméről és kíméletéről szóló 1998. évi XXVIII. törvény (Ávt.) alapján az állattartó köteles gondoskodni 

az állat megfelelő biztonságos elhelyezéséről, szakszerű gondozásáról, szökésének megakadályozásáról. Aki e 

kötelezettségének nem tesz eleget, az állatvédelmi bírságról szóló 244/1998.(XII.31.) Korm. rendelet értelmében 15.000, 

- 90.000, forintig terjedő bírsággal sújtható.

2013. január 1. óta a 4 hónaposnál idősebb kutya már csak chippel ellátva tartható. Ha valaki az állat kötelező megjelölését 

nem végezteti el 45.000,-135.000, forintig terjedő állatvédelmi bírsággal sújtható.

2016. május hónapban megtörtént az ebek veszettség elleni védőoltása. Nyilvántartásunk szerint nagyon sok kutya 

nem részesült védőoltásban az állattartó mulasztása miatt, ezért intézkedést tervezünk. 

Az ebet, mely nem kapott az életkorának megfelelő védőoltást, veszettség szempontjából aggályosnak kell 

tekinteni, az ilyen ebet 14 napra hatósági megfigyelés alá kell vonni, és mikrochippel azonosítani. A megfigyelés 

megszűnésével az eb veszettség elleni beoltását el kell rendelni. Az oltási kötelezettség elmulasztásakor az állat 

tartójával szemben bírság szabható ki. Az állattartó köteles az oltási könyvet megőrizni és azt a védőoltás beadását 

ellenőrző állategészségügyi hatóság felszólítására bemutatni.

A szabálysértésekről, a szabálysértési eljárásról és a szabálysértési nyilvántartási rendszerről szóló 2012. évi II. törvény 

193. §-a szerint: az a személy, aki kutyáját felügyelet nélkül közterületre bocsátja, vagy kóborolni hagyja (kiszökik 

az utcára) szabálysértést követ el és pénzbírsággal sújtható. A 2012. évtől hatályos törvény szerint a szabálysértési 

eljárás lefolytatására nem a jegyző, hanem a járási hivatal jogosult.

A kedvtelésből tartott állatok tartásáról és forgalmazásáról szóló 41/2010.(II.26.) Korm. rendelet 2012. évben módosított 

17/C. §-a szerint az illetékes járási állat-egészségügyi hatóság egyedileg veszélyessé minősítheti a kutyát, ha az 

embernek vagy állatnak fizikai sérülést okozott. Ekkor a járási állat-egészségügyi hatóság az állattartót az eb tartási 

körülményeinek megváltoztatására és szigorúbb tartási feltételek kialakítására kötelezheti, illetve indokolt esetben 

elrendelheti az eb életének kioltását.

Az Ávt. 42/B. § (3) bekezdése szerint 2015. évben az Önkormányzat az Ebösszeíró adatlapok alapján helyi nyilvántartást 

készített az állat tulajdonosa, tartója és más személyek jogainak, személyes biztonságának és tulajdonának védelme, 

valamint ebrendészeti és állatvédelmi feladatainak hatékony ellátása céljából.

Felhívjuk az ebtulajdonosok, ebtartók figyelmét, hogy az ebösszeírást követően is kötelesek az adatokban bekövetkező 

változásokat a változás bekövetkezésétől számított 8 napon belül írásban bejelenteni.

Az Ebösszeíró adatlapot Pétervásárán nem minden kutyatartó töltötte ki, ezért azok pótlását elrendeljük. Az 

Ebösszeíró adatlap a Pétervásárai Közös Önkormányzati Hivatalban beszerezhető. Tájékoztatjuk az ebtartókat, 

hogy aki adatszolgáltatási kötelezettségének nem tesz eleget, ebenként 30.000,- Ft állatvédelmi bírság 

megfizetésére kötelezhető.

A jogkövetkezmények elkerülése érdekében kérem a jelen felszólításban foglaltak betartását.

Dr. Varga Attila  jegyző

Szent István-napi tűzijáték
Pétervására Város Önkormányzata szervezésében, 

2016. augusztus 20-án (szombaton) 
21.00 órai kezdettel ünnepi tűzijátékra kerül sor, 

a város főterén.

Minden érdeklődőt szeretettel várunk!



8. oldal HUMOR - FELHÍVÁS

Szabálysértés

- Uram, ön 50 helyett 70-nel ment. 

  Van okom feltételezni, hogy esetleg 

  metamfetamint fogyasztott!

- Miből gondolja ezt biztos úr?

- Mert még autója sincs!

- Mondja szomszéd! 

  Mi volt maguknál tegnap az a nagy ordítozás?

- Semmi különös, csak vízimentőst játszottunk 

  a gyerekkel és az anyósom 

  nem akart belefulladni a medencébe ...

Egy őszinte tanú ...

Egy ügyvédnek sosem szabad megkérdeznie a tanút, ha nincs felkészülve a válaszra. 

Egy kisvárosban zajló perben az ügyész behívta első tanúját, egy idős nagymamát. 

Odalépett a tanúhoz és megkérdezte tőle:

- Takács néni, ismer engem?

- Persze, hogy ismerlek! Gyerekkorod óta ismerlek és mondhatom, kiábrándultam belőled. Hazudsz, csalod a feleségedet, 

befolyásolod az embereket, rágalmazod őket a hátuk mögött. Nagy embernek hiszed magad, 

 miközben annyi eszed sincs, mint egy utcaseprőnek. Igen, persze, hogy ismerlek! 

Az ügyésznek tátva maradt a szája, azt sem tudta, köpjön vagy nyeljen. 

Némi gondolkodás után a terem másik végébe mutatott és megkérdezte:

- Takács néni, ismeri a védőügyvédet?

- Hát persze! A védőügyvédet is gyerekkora óta ismerem. 

Gyenge jellem, italos természetű, senkivel sem tud normális kapcsolatot teremteni, és mint ügyvéd, 

egyike a legrosszabbaknak az országban. Hogy el ne felejtsem, ő is csalja a feleségét méghozzá két nővel, 

az egyik a maga felesége, ügyész úr... Igen, ismerem! 

A védőügyvéd sokkot kapott. 

Erre a bíró magához kérte az ügyészt és az ügyvédet, majd nagyon halkan így szólt hozzájuk:

- Ha bármelyikük megkérdezi, hogy ismer-e engem, esküszöm, a börtönben fog megrohadni!

Meghívó
Chilly Csalamádé Napok Ivádon

2016. augusztus 5. 
18.00 óra: Megnyitó, az ivádi Művelődési Házban

2016. augusztus 6. 
Egész napos családi programok a sportpályán

Részletes programot a meghívókon 
és a plakátokon találnak!

Minden érdeklődőt szeretettel várunk!
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- Ultra nehéz kőlökés 
(12.5kg, 25kg, 50kg-os 
fémtéglák),

Az ünnepség apropója, 
h o g y  a z  L S W- W T C  
/Speciális Dobószámok 
Szövetsége/  Országos 
Bajnoki Sorozat III. állo-
mását itt rendezte meg, a 
Bauer Rudolf Atlétikai 
Dobóklub szervezésében.

A dobókörökbe 6 női ver-
senyző és 18 férfi verseny-
ző lépett, hogy eldöntsék ki 
a legjobb, a fent felsorolt 
versenyszámokban, 2016-
ban.
A verseny során az előzetes 
kiírásnak megfelelően 
DUATLON értékelés is 
történt.

50 kg-os kőlökésben 3,44 
m-ért el, ez korosztályá-
ban, a világ legjobb ered-
ménye! 

A pálya átadása szalag-
átvágással kezdődött, mely 
Eged István Pétervására 
polgármestere nyitó löké-
sével folytatódott, s ezzel 
egyidejűleg elindult a 
verseny.

25 kg-os kőlökésben  4,64 
m-ért el,

A rendezvényen Országos 
Bajnokot avattak, 3 ver-
senyszámban is:

Az Ultra nehéz kőlökés 
versenyszám során, ha 

lökött valaki 25kg-os és 50 
kg-os követ is, akkor az 
hivatalosan jegyzőkönyve-
zésre került. Ezen ver-
senyen, Hajdú Mihály  
Honvéd Zrínyi Se 65 éves 
versenyzője:

- Gedőczi Zoltán antik 
diszkoszvető emlékver-
seny.

- Kőlökés egy kézzel 
(korosztálynak megfe-
lelően: 3, 5, 7.5, 10, 15 kg-
os szerek lökése),

A Z  Ö S S Z E S Í T E T T  
EREDMÉNY 8,08 m 
S Z I N T É N  V I L Á G -
CSÚCS!

Május 28-án Pétervásárán, a 
Bocsi Attila Sporttelepen 
atlétikai dobópályát átadó 
ünnepségre került sor.

- Történelmi nehézsúly-
vetés (ókori olimpiák 
verseny száma is volt - 25,4 
kg súly 40 cm-es láncon),

A versenyt végül közös 
ebéd és hangulatos ered-
ményhirdetés zárta.

Világcsúcs a pályaavatón!

Kriston János BRDC. elnök

-Ivády Mihály, 

-Radics Elizabeth, 
-Csonka Márió.

-Radics Erik, 
-Orosz Attila, 

-Tóth János, 

-Frender Leon Olivér, ,
-Botos Krisztián, 

Csapatunk tagjai: 

-Szegedi Zoltán, 

-Domány Mihály, 

-Kladiva István,

-Zombori János, 

A  1 1  f o r d u l ó  n a g y  
küzdelmei során, sikerült 
csapatunknak a dobogó 3. 
helyét megszerezni.
Játékosaink minősítését 
illetően, sakkozóink a me-
zőny második harmadában 
voltak rangsorolva. A kiváló 
csapatmunkának köszön-
hetően sikerült ezt a szép 
eredményt elérni.

Füzesabony elsősége nem 
volt kétséges, az OB 2-ből 
kiesett csapatukkal maga-
biztosan végeztek az 1. 
helyen. A dobogó további 
helyeiért az utolsó pillanatig 
izgalmas versengés folyt.

A bajnokság végered-
ménye:

A 2015/2016-os bajnoki 
szezont az előző évekhez 
hasonlóan 12 csapat rész-
vételével bonyolította le, a 
Heves  Megyei  Sakk-
szövetség, melynek két 
Nógrád megyei és egy 
Borsod megyei csapat is 
részvevője volt.

Szakosztályunk támogatói: 
Pétervására Város Önkor-
mányzata, Panax Szent 
Márton Bt.

A Művelődés Házában 
szeptembertől a sakk-klub 
keretén belül, minden 
péntek délután várjuk a sakk 
iránt érdeklődőket.

Tóth János szakosztályvezető 

Sikeres bajnoki szezont zárt sakkszakosztályunk
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ebben a korcsoportban, a 
bajnokságra.
A remek eredményekhez 
tartozik még egy dicsőség, 
hiszen Kovács Gyula, 
Szabó Zsombor, Ökrös 
Balázs bekerült a Heves 
Megyei U15-ös, Danyi 

Kr i sz to fe r  é s  Fa rkas  
Benjámin pedig az U17-es 
válogatottba.
Egyesületünk edzői az év 
folyamán is folyamatosan 
képezték magukat, szerez-
tek különböző edzői okleve-
leket, melyek segítségével 
szeretnének a következő 
években is sikeres csapato-
kat vezetni. Legfőbb filozó-
fiánk viszont az, hogy minél 
több gyermek jöjjön a 
foglalkozásainkra, szerez-
zenek barátokat, tanuljanak 
fegyelmet,  t iszteletet ,  
tudják megfelelően kezelni 
a sikert és a kudarcot, 
valamint biztonságosan és 
hasznosan töltsék szabad-
idejüket. Egyesületünk, 
önkormányzatunk kiemel-
kedő támogatásának kö-
s z ö n h e t ő e n ,  m i n d e n t  
megtesz, hogy sportolóink 
és szurkolóink, minél 
kulturáltabb körülmények 
közöt t  hódolhassanak 
szeretett sportágunknak. 
Hajrá Pétervására!

Egyesü le tünk  együt t -
működési kapcsolatot ápol a 
helyi általános iskolával, 
így a gyerekek iskolai 
kereteken belül is sok edzést 
látogatnak. Iskolai csapata-
ink is sok szép eredményt 
értek el ebben az évben, de 

kiemelendő a IV. korcsopor-
tos fiú csapatunk, akik a 
megyei döntőt megnyerve, 
a  m i s k o l c i  o r s z á g o s  
döntőben az óriási sikernek 
elkönyvelhető második 
helyet szerezték meg. Azért 
is nagyszerű teljesítmény az 
ezüstérem, mert országosan 
585 (!) iskola nevezett 

Június elején véget értek a 
korosztályos labdarúgó 
csapataink bajnokságai, 
ahol szép eredményeket 
értek el sportolóink. A 
Bozsik program keretein 
belül, egyre több ovis 
kezdett  el  focizni az 
egyesületünk és az óvoda 
együttműködésének kö-
szönhetően. A kicsik ősszel 
és tavasszal is fesztiválokon 
vettek részt, ahol cél volt a 
labdarúgás megszerettetése 
és sikerélmény biztosítása a 
résztvevők számára. Az U9, 
U11 és U13-as csapataink 
szintén a Bozsik program 
keretein belül versenyeztek, 
ahol szép eredményeket 
értek el és sok ügyes fiú és 
lány tűnt fel a pályán. Az 
U14-es csapatunk a megyei 
bajnokság, keleti csoport-
j ában  ve r senyze t t  é s  
második helyen végzett. A 
serdülő csapatunk a megyei 
U16-os  ba jnokságban  
szerepelt és a dobogó 
legfelső fokán végzett. Az 

aranyéremért sokat dolgoz-
tak a csapat tagjai, akik a 
bajnokság felénél még 
„csak” a negyedik helyen 
álltak, de a 100%-os tavaszi 
menetelésnek köszön-
hetően, az élre kerültek. 
U19-es csapatunk a bajnok-
ságban remek hajrával az 5. 
helyen zárt. 

Remek bajnoki év az utánpótlás focistáktól

Boros Csaba

Május 25-én, előrehozott 
mérkőzésen  fogad ta  
serdülő csapatunk Gyön-
gyöstarján együttesét. A 
meccs előtt tudni lehetett, 
hogy amennyiben nyernek 
a fiúk, az utolsó fordulótól 
függetlenül, bajnokok 
lehetnek. Ennek meg-
felelően készültek is a 
srácok. A mérkőzés 14-0-
ás állásnál, a 32. percben 
félbeszakadt az ellenfél 
hibája miatt. Így csa-
patunk megnyer te  a  
2015/2016-os  Heves  
Megyei I. osztály U16-os 
bajnokságát. A serdülő 
csapatunk utoljára Bocsi 
At t i l a  bács iná l  vo l t  
bajnok, még a 90-es évek 
közepén,  ezért  nagy 
sikernek könyvelhetjük el 
a csapat munkáját. Az 

érmek és kupa átadására 
június 20-ai héten került 
sor.
 A csapat tagjai: Szabó 
Zsombor, Lakatos Csaba, 
Cseszneg Gergő, Ökrös 
Balázs, Varga Martin, 
Lázár Iván, Molnár Erik, 
Farkas Benjámin, Kovács 
Gyula, Danyi Márk, Danyi 
Krisztofer, Suha Kevin, 
Gonda Dávid, Oláh Leo, 
Bíró Krisztián, Bátka 
Bence, Suha Armand, Bán 
Viktor, Tőkés Dániel. 
Edző: Boros Csaba
Gratulálunk fiúk!

A felnőtt csapat mellett 
utánpótlás csapatainkat is 
megerősítettük, célunk, 
hogy utánpótlás bajnok-
ságokban is a legjobbak 
közé jussunk. A felnőttek 
június  18-án Tisza-
kécskén vettek részt egy 
országos pénzdíjas tor-
nán, ahol második helyen 
végeztünk, míg után-
pótlás csapataink Nagy-
bátonyban készülnek a 
szezonra.  

Hálás szívvel köszönöm a 
támogatóknak a segít-
séget és mindenkinek, aki 
segít, hogy működni 
tudjon az egyesület. 

A Bodon Péter FC idén is 
az ország legjobb tíz 
strandlabdarúgó csapata 
között küzd, a NB1-es 
bajnokságban. A tavaly 7. 
helyen végzett együttes, 
játékoskeretét szinte tel-
jesen lecseréltük és új 
játékosokkal vágunk neki 
a pontvadászatnak.

Idén is az NB1-ben a Bodon FCBajnok lett az U16-os csapatunk
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